

北維州中華基督教會週報
 NVCCC SUNDAY BULLETIN
 主後 2017 年 2 月 19 日上午 10 時
 February 19, 2017 10:00 A.M.

※以讚美進入神的殿※ ※ENTER HIS HOUSE WITH CELEBRATION※
 序 樂 PRELUDE
 宣召詩篇 96: 1-2 CALL TO CELEBRATION Psalm 96: 1-2

*頌讚詩歌 Hymn #81 堅固保障 “A Mighty Fortress Is Our God”

*祈禱 *INVOCATION

啟應經文 RESPONSIVE READING
 詩篇 127: 1 - 5 Psalm 127: 1-5

(兒童請離席 Children are dismissed for Children’s Assembly)

頌讚詩歌 Hymn #332 主啊!我屬祢 “I Am thine, O Lord”

頌讚詩歌 Hymn #448 深知所信
 “I Know Whom I Have Believed”

※以獻身順從神的話※ ※OBEY HIS WORD WITH DEDICATION※
 信息經文 SCRIPTURE
 馬太福音 5: 1-3 Matthew 5: 1-3
 證 道 SERMON
 虛心的人有福了! "Blessed are the Poor in Spirit"

※以敬拜獻於神面前※ ※STAND BEFORE HIM WITH ADORATION※
 ★奉獻及禱告 OFFERING, PRAYER
 歡迎報告 WELCOME AND ANNOUNCEMENTS
 *三一頌 *DOXOLOGY
 *祝禱及阿們頌 *BENEDICTION, THREEFOLD AMEN
 殿樂 POSTLUDE

*會眾請起立 *Congregation Standing

★奉獻是基督徒的本份與權利，如果您沒有預備或不太清楚奉獻的意義，您可以不必參與；聖經說：“各人要隨本心所酌定的，不要做難，不要勉強。因為捐得樂意的人，是神所喜愛的。神能將各樣的恩惠，多多的加給你們。使你們凡事常常充足，能多行各樣善事。”哥林多後書 9: 7-8

★Each of you should give what you have decided in your heart to give, not reluctantly or under compulsion, for God loves a cheerful giver. And God is able to bless you abundantly, so that in all things at all times, having all that you need, you will abound in every good work.(2 Corinthians 9:7-8)

[教會消息 Church Announcements]

1. 歡迎初次來的新朋友，請您留下姓名，讓我們能更多認識；請參閱週報最後頁聚會時間表，選擇合適的聚會參加，在神的家中更認識祂。
 We welcome new friends to our church today. Please fill out the guest information so we may get to know you. We invite you to attend our fellowship groups, please consult the time and location at the back of the bulletin.

2. 本季中文成人主日學的主題:【羅馬書】
 教材是 "羅馬書查經手冊" 由空中聖經學院 黃子嘉牧師主講。
 羅馬書是聖經中非常重要的一本書，是保羅傳道二十四年後整理出來的內容，是福音真理的精義，是神學教義的論述，是保羅信息的中心。保羅在新約寫了十三本書信，只有羅馬書是系統性的講論，可說羅馬書是保羅的神學自我告白。「神的福音」出現了十五次，更是講員在此卷書要強調的主題。希望我們一起來學習羅馬書。
 The topic of the new adult Sunday school will be "the Book of Romans". The book of Romans is a very important book in the Bible. The content of the book is gather from Paul’s 24 years of preaching. It is the essence of true gospel. It is the theological doctrine and is center of Paul’s message. Paul wrote the thirteen epistles in the New Testament, and only Romans speaks systematically. It can be said that Romans is self-proclaim of Paul's theology. “The Gospel of God” appears 15 times and it is also the main theme the speaker emphasized in this study. Let us study this book together.

班別	本週主題	教室	教師
羅馬書	羅馬書 (7) - 行善可得永生嗎	大堂	分組討論
English	Ezra	EM	Group Leaders

本週經文 加拉太書 Galatians 5:14
 因為全律法都包在「愛人如己」這一句話之內了
 For the entire law is fulfilled in keeping this one command:
 “Love your neighbor as yourself.”

3. 以下是教會 2016 下半年的對外奉獻, 如果弟兄姊妹願意多加奉獻, 請向曹珮雯姊妹拿奉獻單位地址

Following is church 2016 second half mission fund distribution.

Please ask Theresa for the address if anyone wishes to make additional donations.

NVCCC 宣道奉獻 Mission Fund support 2016			
Jul - Dec			
Missionary			
Training & Resource Institute	China	Rev. Wu 吳牧師	\$1,000.00
Asia Christian Training Service (ACTS)	China	Rev. Mark Chen 陳振鴻牧師	\$1,000.00
Taiwan Grass-Roots Mission	台灣基層福音差傳會		\$1,000.00
Chinese Christian Missionary Church (CCMC)	Anawin Akha Ministry	Wendy Wong	\$1,000.00
Campus Crusade for Christ	Athletes in Action	Stephanie Tan	\$1,000.00
Matt Bowles			\$500.00
Meiyun	China Outreach Ministries		\$400.00
Ordered material or periodicals			
Chinese Christian Herald Crusades	號角	號角月報	\$400.00
Ambassadors For Christ	使者	使者雜誌	\$400.00
Chinese Christian Mission	中信	中信雜誌	\$400.00
Far East Broadcasting Company	遠東廣播公司		\$350.00
Christian Renewal Ministries	更新傳道協會		\$350.00
Glory Mission Center	大光宣教福音中心	讀經日程	\$200.00
TOTAL:			\$8,000.00